
PROTOKOLL nr 3

vid sammanträde den 7/1 1981 i Djurgårdens
Idrottsförenings Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Åke Sand, 
Reine Gustafsson, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Rolf Theblin, 
Sture Danielsson, 
Hans Hellquist, 
Lennart Öberg, 
Einar Wikberg, 
Gustaf Douglas (även fotboll) § 30 , 
Karl Liliequist, sekr.

från kansliet: Ove Lindberg;

förhindrade Harry Holmberg,
Bengt Broberg (utlandsresa och 
även vice ordf. Hans Smedberg 
utomlands)

Sammanträdet inleddes med att tidigare skattmästaren 
i föreningen Gunnar Rinman beretts audiens i ett ärende, som 
föranletts av att han just i dagarna noterat sig ha varit medlem 
i exakt 50 år. Med anledning härav överlämnade han såsom present 
till föreningens 90-årsjubileum två konstverk av den bortgångne 
DIF-medlemmen Bengt Lissegårdh med den uttalade förhoppningen att 
de skulle pryda någon vägg i klubblokalen. Ett varmt tack för 
visad genorositet och klubbkänsla framfördes av föreningsord
föranden Rudolf Walldén.

§ 30 : Fotbollssituationen:

Sedan dagordningen godkänts inleddes förhandlingarna med 
en redovisning av sektionsordf. Gustaf Douglas gällande fotbolls
sektionens framför allt ekonomiska angelägenheter.

Härav framgick den önskade upprustningen av A-laget måste 
innebära stora ansträngningar på den balanserade budget, som 
sektionsstyrelsen hade som ambition att åstadkomma. (Spelare
kontrakt på 3 år på 1.1 milj. kronor innebär för 1981 en kostnad 
på 705.000 kr. och för 1982 395.000 kr. och ett ”rent" 1983. För 
dagen har sektionen 520.000 kr. reserverade.)

4-5 nya friska spelare fanns på hand, men tills vidare måste 
deras anonymitet bevaras för att i sinom tid bli en "bomb" för 
massmedia betonade Douglas. Med dessa förstärkningar skulle under 
de två närmaste åren inga ytterligare investeringar i stjärn
material behöva göras. Möjlighet att Håkan Stenbäck stannar finns.

Beslöts tillstyrka den tilltänkta upprustningen som en 
absolut nödvändig satsning på ett konkurrenskraftigt allsvenskt 
lag.

§ 31: Reviderad ekonomi i ishockey:

Föredrogs av Sture Danielsson ny sammanställning av is
hockeyns periodbokslut, varjämte en analys av utsikterna till 
åtminstone bibehållen elitseriepublik gjordes. Ett och annat 
tydde dessvärre på att väsentliga besparingar måste göras för att
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förhoppningsvis få säsongen att balansera, varför Danielsson 
gavs i uppgift att kräva av sektionsstyrelsen att gå hårt fram 
med rödpennan. Därefter avvaktas ett halvårsbokslut för ny 
mangling i samarbete med ÖS.

§ 32: Rapporter övriga sektioner:

Redovisades i en snabb genomgång vad övriga vintersek
tioner hittills åstadkommit, bl.a. JSM i värjfäktning lag, 
5-2-seger i en nyckelmatch i bandyserien och segrar i boxning, 
på vilken senare front dock förelåg risken att den profil som 
sektionen fått i form av Kalervo Alanenpää (olympisk represen
tant i Moskva i somras) anmält önskemål att lämna föreningen.

§ 33: Föreningsekonomi och guldreserven:

I avvaktan på en senare redogörelse framhöll Rudolf Walldén 
önskvärdheten av att den inköpta guldmyntreserven snarast 
skulle omsättas i kontanter.

§ 34 : Valberedningen i fotboll:

Föredrogs kompletterande rapporter från den forna val
beredningen i fotboll (1980) med bl.a. besked från Bengt Stagman 
att han bl.a. med anledning av vad som varit undanbad sig allt 
fortsatt engagemang inom föreningen. Med detta beslöt samman
trädet av detta ärende kunde avslutas med ett konstaterande att 
Harry Holmberg som valberedningsordf. ej gett skälig anledning 
till prickning på det sätt som vissa röster vid föreningens 
årsmöte velat påstå.

§ 35: Nytt skönhetsråd:

Till undvikande av att Djurgårdens tävlingsdräkt skulle 
utsättas för nya "attentat" via sponsorer av krävande slag före
slog sekreteraren utseende och återupplivning av skönhetsrådet. 
Följande krav borde ställas på detsamma: a) traditionens makt, 
b) god smak, c) bara måttlig ekonomisk snegling.

Härefter valdes: ordf. Karl Liliequist, övriga ledamöter: 
Åke Barrling, Lars Lindgren, Suzanne Dettner/Mathiasson.

§ 36: Godkända protokoll:

Föredrogs ÖS-protokollen nrs. 10, 19, 20, 21 för 1980 samt 
nrs 1 och 2 för nya året. Godkändes och justerades i föreliggande 
skick.

§ 37: Verkan av höjd medlemsavgifter:

Rapporterades från kansliet att visst motstånd mot den 
höjning av medlemsavgiften från 50 till 75 kr., som beslöts vid 
årsmötet, har måst konstateras och på sina håll haft till följd 
att 10-årigt medlemsskap för en engångsumma av 150 kronor blivit 
populärt. Beslöts att till nästa årsmöte göra förslag om höjning 
av denna ständiga medlemsavgift.
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§ 38: Jubileumsarrangemangen:

Betonade Hans Hellquist vikten av att föreningens 90-
årsjubileums ekonomiska inkomstmöjligheter toges vara på. Be
slöts att skyndsamt utse honom till ordförande i en arbets- 
kommitté att där verka tillsammans med ishockeystyrelsen jämte 
från ÖS Rudolf Walldén och Karl Liliequist i uppgifter kring 
de historiska intressena. Även Ove Lindberg engageras i arbetet 
kring jubiléet

§ 39: Uppsagda hyreskontrakt:

Rapporterades att Fritidsförvaltningen sagt upp nu 
gällande hyreskontrakt för DIF:s lokaler på Stadion, Hjort
hagen och fäktsalen vid Artemisgatan i avsikt att ta ut högre 
hyresbelopp. Uppdrogs åt Rolf Theblin handlägga ärendet med 
utgångspunkt från oförändrade hyror.

§ 40: Nästa sammanträde:

Enligt tidigare beslut: 19 jan. 1981 kl. 17.30 på 
Stadion.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


